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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
29.12. 2011 roku 

godz.13
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XX / 2011 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 11 radnych ; nieobecny radny Rafał Lincner ,radny Krystian Placzek i radny Jan 
Francus. 
 
Przewodniczący RG odczytał treść wniosku Wójta Gminy o włączenie do porządku obrad sesji 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy w wymiarach 
podatkowych ; skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda  powiedziała , że zmienia się termin 
składania deklaracji  DN-1 z dnia 15 stycznia na 31 stycznia ; nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Rada Gminy przy 11 głosujących , 11 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła proponowane zmiany w 
porządku obrad ,który przedstawia się następująco:  
 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 

WNIOSEK Wójta Gminy z dnia 28.12.2011r. w sprawie zmian w porządku obrad……….. 
2. Zatwierdzenie Nr XIX  /  2011 z poprzedniej sesji . 
 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesyjnym. 
 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) przyjęcia „PROGRAMU WSPIERANIA EDUKACJI UZDOLNIONYCH DZIECI I MŁODZIEŻY z 
terenu Gminy Nędza na lata 2012-2014”. 

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/ 15 /10 z dnia 28 grudnia 
2010r 

3) zmieniająca Uchwałę  nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza ; 

4) zmieniająca Uchwałę  nr XIX/ 130/2011  Rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 2011 r. w 
sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza ; 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu. 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy w wymiarach podatkowych 

 
 
6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
        1) Zarząd Dróg Wojewódzkich  - remont mostu nad rz. Suminą w Nędzy ;  
       2) Informacja o realizacji zadań z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
                             Alkoholowych na 2011 r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na  
                                                                                                  2011 rok. 
       3)  zatwierdzenie planu pracy na 2012 rok: 

 Rady Gminy 

 Komisji Rewizyjnej 

 Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 
8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
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Ad.2  
 
Do Protokołu Nr XIX / 2011 nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków. 
Rada Gminy przy 11 głosujących ,10 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się  zatwierdziła Protokół sesji w dniu 12 grudnia 2011 roku. 
 
Ad.3  
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur . 
 
Ad.4 
 
Przewodniczący RG zapytał o spotkanie w Rybniku; Wójt Gminy potwierdziła ,że przyjęto uchwałę o 
wyrażeniu zgody na przyjęcie wniosku z Jastrzębia o połączeniu Raciborza, Rybnika ,Gmin 
Cieszyńskich tzw. strefy III - IV i V ,aby zwiększyć obszar związany z nowymi zadaniami w zakresie 
budowy składowisk i linii segregowania odpadów . 
Radny Karol Kalemba zapytał o zmiany w Studium; Wójt Gminy potwierdziła ,że uwzględnione zostały 
wszystkie wnioski złożone do 21.12. 
Radny Julian Skwierczyński zapytał, dlaczego w sprawozdaniu nie ma informacji o realizacji uchwał ; 
Wójt Gminy potwierdziła ,że są realizowane na bieżąco ,nie ma uchwał nie realizowanych. 
 
 
O godz. 13

40
 na salę obrad wszedł radny  Rafał Lincner. 

 
 
Ad.5 

1) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; Wójt Gminy wyjaśniła ,że nadzór prawny 
stwierdził , że uchwała w sprawie zasad przyznawania stypendium musi zostać  poparta 
programem przyjętym przez radnych ;radny Karol Kalemba zapytał ,czy młodzież ze szkoły z 
Rud też to obejmuje- tak ,bo dzieci są z Szymocic ; nie zgłoszono więcej pytań . 

       Wójt Gminy powiedziała ,że artykuł w Nowinach Raciborskich znowu podsumował pracę  
       radnych. 
 

Rada Gminy przy 12 głosujących , 11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i  1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XX / 140 / 2011  w sprawie przyjęcia „PROGRAMU WSPIERANIA 
EDUKACJI UZDOLNIONYCH DZIECI I MŁODZIEŻY z terenu Gminy Nędza na lata 2012-2014”. 
 

2) skarbnik gminy odczytała proponowane zmiany w planie dochodów budżetu : zwiększenie w 
kwocie 185 059,00zł ,zmniejszenie w kwocie 76 000,00 zł , zmiany w planie wydatków 
budżetu : zwiększenie w kwocie 19 463,00 zł , zmniejszenie w kwocie 824,00 zł ( są to zmiany 
czyszczące budżet - plan zmienia się w stosunku do wykonania) ; radny Julian Skwierczyński 
zapytał o kwotę 6 600 zł – dotyczy osób prawnych ,druga pozycja to osoby fizyczne; 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię ; nie zgłoszono pytań. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za ( jednogłośnie)  przyjęła Uchwałę Nr XX / 141 / 2011  
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/15/10 z dnia 28 grudnia 2010r. 
 

3) skarbnik gminy omówiła zmiany w WPF związane z korektą limitu zobowiązań na zadaniach : 
termomodernizacja budynku w Zawadzie Ks. , boisku ORLIK i budowa ścieżek rowerowych ; 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię ; nie zgłoszono pytań. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 11 głosami , o głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XX / 142 / 2011  zmieniającą Uchwałę Nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 
grudnia 2010 roku w sprawie : Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza . 
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4) skarbnik gminy wyjaśniła ,że zmiana to kwota 500,00zł na zadaniu-termomodernizacja 
budynku w Zawadzie Ks. – dotyczy to już uchwały na 2012 rok; Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię ; nie 
zgłoszono pytań. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 11 głosami , o głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XX / 143 / 2011  zmieniającą Uchwałę Nr XIX/130/2011 Rady Gminy Nędza z 
dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie : Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza . 
 
 

5) skarbnik gminy potwierdziła ,że kwota 2543,00 zł została zapisana w uchwale budżetowej , 
podpisane jest porozumienie w tej sprawie; nie zgłoszono żadnych pytań.  

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 12 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XX / 144/ 2011 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu. 
 

6) skarbnik gminy wyjaśniła ,że w deklaracji DN-1 zmienia się termin składania: było 15.01. jest 
31.01- jest to typowo techniczna zmiana; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 12 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę nr XX/ 145 / 2011  
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy w wymiarach podatkowych . 
 
 
Ad.6 
 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt odczytał treść pisma otrzymanego z Wydziału Nadzoru 
Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach Nr  NP./II/0916/141/11 z dnia 7.12.2011r. 
o zbadanie ,czy radny Gerard Przybyła narusza przepisy ustawy o samorządzie gminnym ( zał. do 
Protokołu.) 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt zgłosił wniosek o przekazanie pisma pod obrady Komisji 
Rewizyjnej ,która udzieli odpowiedzi na dwa pytania zawarte w piśmie. 
Radny Julian Skwierczyński zapytał ,dlaczego tego pisma nie ma w materiałach , na jego wniosek 
ksero pisma zostało przekazane wszystkim obecnym radnym. 
Przewodniczący RG potwierdził ,że w poprzedniej kadencji też były takie przypadki , nikt ich nie 
sprawdzał ani też nikomu nie wygaszono mandatu. Wójt Gminy dodała ,że ta sama sytuacja dotyczy 
radnych –nauczycieli ,czy pracownika GOPS, ale chodzi o to aby, sytuacja była klarowna. 
 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 11 głosami za  ( Przewodniczący RG Gerard Przybyła nie brał 
udziału w głosowaniu)  przyjęła wniosek o przekazanie pisma Nr NP./II/0916/141/11 z dnia 
7.12.2011r. do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Radny Grzegorz Swoboda: 

1) podziękował za kolejną interwencję w sprawie mostku na rzece Sumina(nie Łegoń) 
2) wnioskował ,aby ustawić wszystkie betonowe słupki na wiadukcie; może będą zastąpione 

barierą metalową; 
 
 
Wójt Gminy odczytała radnym treść obowiązujących przepisów dotyczących zbiornika 
przeciwpożarowego w Zawadzie Ks. ,który nie może zostać zasypany ; radni otrzymali do wiadomości 
pisma:  

 Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu z dnia 9.12.2011r; 

 Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w organizacji z dnia 29.12.2011r. 
 
Radny Henryk Postawka: 

1) zapytał o wpis do księgi wieczystej obiektów  w Górkach Śl. – Wójt Gminy potwierdziła ,że jest 
już wycena ,nastąpi ujawnienie majątku w księgach;  

2) zapytał co dalej z budową ścieżek rowerowych  w Górkach Śl; Wójt Gminy potwierdziła ,że 
jest gotowy projekt ; 
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3) poinformował ,że na terenie Gminy są dwa pomniki –zapory przeciw czołgowe, jako mienie 
poniemieckie –zapytał ,czy są chronione-Wójt Gminy potwierdziła ,że są wpisane do rejestru 
zabytków ,jako zabytek militarny sprzed 1945r. 

 
Przewodniczący RG odczytał treść zapytania radnego Juliana Skwierczyńskiego dotyczące m.in. 
wykonania budżetu od 2006 rok- przytoczył treść § 40 statutu gminy – ze względu na to ,że radny 
Julian Skwierczyński odmówił przyjęcia pisma Przewodniczący RG stwierdził , że pismo to zostanie 
przesłane radnemu . 
 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt zapytał radnego Juliana Skwierczyńskiego ,dlaczego 
postępuje w taki sposób , żąda potwierdzeń odbioru ,przecież można to zrobić w sposób operatywny 
tu na sesji; radny Julian Skwierczyński odpowiedział ,że jego pytania i pisma nie są nielogiczne . 
 
Wójt Gminy dodała ,że zgodnie z procedurą na złożoną interpelację radnego wysłano odpowiedź z 
biura RG oraz odpowiedź merytoryka ( obydwie wskazują stronę BIP na której znajduje się dokument )  
 
Radny Julian Skwierczyński : 

1) zapytał ,czy Wójt Gminy ma świadomość ,że wycięto las ,stanowiący własność Gminy ; Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że zna sprawę , wycięto chore sosny przy basenie , jest na to opinia 
dendrologiczna, drzewa były chore ,tam nigdy nie było lasu , sporządzono odpowiednią 
dokumentację wraz z inwentaryzacją fotograficzną , wydane decyzje są poddawane bardzo 
rygorystycznym procedurom . 

 
Ad.7 
 
Radni zapoznali się z treścią pism. 
 
Radni przy 12 głosujących ,11 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się zatwierdzili „Plan pracy 
Rady Gminy na 2012 rok” przedłożony przez Przewodniczącego RG; pozostałe plany pracy Komisji 
zostaną zatwierdzone na sesji w styczniu. 
 
Ad.8 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad, nie ma więcej wniosków i pytań 
zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 29 grudnia 2011 roku godz.14

20
 . 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront 


